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Angående behov av snabba åtgärder för att lösa fjälljaktsproblematiken 
 
Svenska Jägareförbundet har sedan 2007 års ändring av 3§ 
rennäringsförordningen vid upprepade tillfällen konstaterat och påpekat att 
ändringen förorsakat en okontrollerad stor tillströmning av utländska jägare 
med påföljden att det på många håll blivit allt för stort jakttryck, brist på 
kunskap och förståelse för näringarna i fjällvärlden samt allt för snabba och 
oförutsägbara detaljförändringar i regelverket hos olika länsstyrelser.  
 
Riksdagen har även den uppmärksammat problemen förorsakade av 2007 års 
beslut och har i ett tillkännagivande från i år uppmanat regeringen att ompröva 
3§ rennäringsförordningen i syfte att återgå till formuleringen som den var innan 
2007 och långsiktigt trygga fjälljakten. 
 
En utvärdering av småviltsjakten på statens marker ovan odlingsgräns samt 
renbetesfjällen förväntas genomföras av Jordbruksverket under hösten. Detta 
underlag borde ge en sammanställning av de problem som finns med den fria 
fjälljakten och en möjlighet att agera utifrån. 
 
Svenska Jägareförbundet anser att alltför lite har gjorts i denna fråga och de 
problem som förorsakats av 2007 års ändring till stor del ignorerats. Det är hög 
tid att regeringen så snabbt som möjligt agerar för att säkerställa en hållbar jakt 
i fjällen och att jägare bosatta i Sverige ges möjlighet att bedriva en meningsfull 
jakt på statens marker. Våra medlemmar kan inte vänta längre, vi hoppas nu att 
frågan kan få en snabb och tillfredsställande lösning. Självklart stödjer vi gärna 
med sak kompetens i processen. 
 
Med vänlig hälsning, 
 
 
 
Björn Sprängare 
Ordförande Svensk Jägareförbundet 


